
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości,  

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  

z dnia 19 czerwca 2018 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 19 czerwca 2018 roku 
w Sali posiedzeń Rady Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości:  
Henryk Brodziak; Ewelina Kornek; Klaudiusz Kruszewski;  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu: 
Artur Dawydzik, Ewa Kluba, Bogdan Mika, Roman Piksa; Jerzy Sier; 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego: 
Witold Bulas, Jacek Kiszkis, Gerard Piegza, Dominik Pawlak; Franciszek Sufa; Herbert Panchyrz 
oraz  
Przewodnicząca Rady Gminy – Róża Ochman-Szyguła 
Wójt Gminy – Jan Murowski  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries  
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim Młynie – Maria Bania 
Przewodnicząca Rady Gminy – Róża Ochman-Szyguła, prowadząca posiedzenie Komisji, przywitała 
obecnych oraz przedstawiła porządek posiedzenia:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdana finansowego gminy 

Krupski Młyn za 2017 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn. 
4. Projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn. 
5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Krupski Młyn. 
6. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodku wsparcia. 
7. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz przyznania 

zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze, określania obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, o których mowa w art. 42 ust. 7 ustawy – Karta Nauczyciela, zatrudnionych w 
szkołach i przedszkolach, dla których Gmina Krupski Młyn jest organem prowadzącym.  

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krupski Młyn.  

9. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatków usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokości cen za te usługi.  

11. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 wraz z 
ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu i budynku położonego w Ziętku bl. Nr 
16 B. 



12. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę Nr 587/119 k.m. 98 o pow. 0,0116 ha, KW GL1T/00047416/9 położonej 
w Żyłce.  

13. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej składającej się z: dz. Nr 131/17  k.m. 11 o pow. 0,341 ha, KW 
GL1T/00075291/1, dz. Nr 147/4 k.m. 11 o pow. 0,0045 ha, KW GL1T/00075291/1, dz. Nr 
132/17 k.m. o pow. 0,0216 ha ha, k.m. 11 KW GL1T/00075292/8 i dz. Nr 148/4 k.m. 11 o 
pow. 0,0027 ha k.m. 11, KW GL1T/00075292/8 o łącznej powierzchni 0,0629 ha położoną 
w Krupskim Młynie przy ul. Powstańców Śl.  

14. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 11 
położonego przy ul. Buczka 4.  

15. Sprawy bieżące. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy obecni mają uwagi do porządku. Sekretarz 
Gminy wnioskował o rozszerzenie porządku posiedzenia o pkt o treści: „Projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę Nr 585/121 k.m. o pow. 
0,0913 ha KW GL1T/00037156/5 położonej w Żyłce.” 
Przedstawiony wniosek został przyjęty przez aklamację. Nikt inny nie wniósł uwag do porządku 
posiedzenia, zatem zmieniony porządek posiedzenia przedstawia się następująco:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdana finansowego 

gminy Krupski Młyn za 2017 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn. 
4. Projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn. 
5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Krupski Młyn. 
6. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodku wsparcia. 
7. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz 

przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego, obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, 
którym powierzono stanowiska kierownicze, określania obowiązkowego tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli, o których mowa w art. 42 ust. 7 ustawy – Karta 
Nauczyciela, zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina Krupski 
Młyn jest organem prowadzącym.  

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krupski Młyn.  

9. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatków usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów oraz wysokości cen za te usługi.  

11. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 wraz 
z ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu i budynku położonego w Ziętku 
bl. Nr 16 B. 

12. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę Nr 587/119 k.m. 98 o pow. 0,0116 ha, KW GL1T/00047416/9 
położonej w Żyłce.  

13. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej składającej się z: dz. Nr 131/17  k.m. 11 o pow. 0,341 ha, KW 



GL1T/00075291/1, dz. Nr 147/4 k.m. 11 o pow. 0,0045 ha, KW GL1T/00075291/1, dz. 
Nr 132/17 k.m. o pow. 0,0216 ha ha, k.m. 11 KW GL1T/00075292/8 i dz. Nr 148/4 k.m. 
11 o pow. 0,0027 ha k.m. 11, KW GL1T/00075292/8 o łącznej powierzchni 0,0629 ha 
położoną w Krupskim Młynie przy ul. Powstańców Śl.  

14. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 11 
położonego przy ul. Buczka 4.  

15. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę Nr 585/121 k.m. o pow. 0,0913 ha KW GL1T/00037156/5 
położonej w Żyłce. 

16. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 
Skarbnik Gminy Lucyna Kaminska przedstawiła informację na temat planowanych zmian w budżecie 

gminy na 2018 rok. 

Radni po przeprowadzonej dyskusji postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 

uchwały 

  

Ad. 2.  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 
Krupski Młyn za 2017 rok.  
Skarbnik Gminy przypomniała treść sprawozdania finansowego gminy wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Krupski Młyn za 2017 rok oraz poinformowała radnych o uchwale III 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach Nr 4200/III/95/2018 z 27 
kwietnia 2018 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Krupski Młyn sprawozdaniu z 
wykonania budżetu wraz z objaśnieniami. Komisja przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
za 2017 rok.  
Skarbnik Gminy po szczegółowym omówieniu sprawozdania finansowego gminy wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krupski Młyn za 2017 rok przypomniała, że Rada Gminy 
oceniając sprawozdanie z wykonania budżetu gminy  przygotowuje się tym samym do podjęcia 
uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2017 rok. Ponadto poinformowała radnych o uchwale III Składu Orzekającego RIO 
Nr 4200/III/123/2018 z 6 czerwca 2018 roku w sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Krupski Młyn o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium.  
Członkowie Komisji po wysłuchaniu wyjaśnień oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
pozytywnie go zaopiniowali.  
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2017 rok. 
Sekretarz Gminy przypomniała radnym, że w związku z podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego radni podczas najbliższej sesji będą głosowali nad 
projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2017 rok.  
 
Ad. 3. 
               Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn.  
Kierownik Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Krupskim Młynie – Maria Bania szczegółowo 
omówiła szczegółowo uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn. Wyjaśniła, że w 
związku z nowelizacją ustawy o wychowaniu w trzeźwości oraz przeciwdziałaniu narkomanii, rady 
gmin zostały zobowiązane do dostosowania swoich uchwał do zmienionych ustaw.  



Henryk Brodziak opowiedział o warunkach w jakich na terenie Ziętka odbywa się sprzedaż napojów 
alkoholowych. Zaapelował o rozważne podejmowanie decyzji dot. ustalenia liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych.  
Komisje po przeprowadzaniu dyskusji i zapoznaniu się z uzasadnieniem projektu uchwały oraz jej 
treścią, postanowiły pozytywnie zaopiniować projekt przedstawionej uchwały. 
 
Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn. 
Kierownik Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Krupskim Młynie – Maria Bania szczegółowo 
omówiła szczegółowo uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc  sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Krupski Młyn. Wyjaśniła, że w związku z 
nowelizacją ustawy o wychowaniu w trzeźwości oraz przeciwdziałaniu narkomanii, rady gmin zostały 
zobowiązane do dostosowania swoich uchwał do zmienionych ustaw.  
 
Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 
alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Krupski Młyn. 
Kierownik GOPS zapoznał radnych z obowiązującymi przepisami prawa i poinformowała o wynikach 
spotkań z mieszkańcami poszczególnych miejscowości a dotyczących m.in.: ustalenia odstępstw od 
zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych.  
Franciszek Sufa podkreślił, że podjęcie proponowanego pakietu uchwał spowoduje krytykę 
mieszkańców gminy. Może należałoby się zastanowić nad zmianą zapisów uchwały, po to, aby 
spróbować ograniczyć dostęp do napojów alkoholowych mieszkańców szczególnie dla osób 
nieletnich.  
Artur Dawydzik podkreślił, że podjęcie decyzji dot. ustalenia zasad spożywania napojów 
alkoholowych jest trudne, bo trzeba wówczas brać pod uwagę różne aspekty zagadnienia: przede 
wszystkich obowiązujące przepisy, interesy mieszkańców jak i przedsiębiorców.  
Radni po wysłuchaniu informacji dot. projektu uchwały oraz przeprowadzonej dyskusji i zapoznaniu 
się z treścią projektu uchwały, postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodku wsparcia. 
Kierownik GOPS zapoznał obecnych z projektem zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz 
przyznawania zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze, określenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, o których mowa w art. 42 ust. 7 ustawy – Karta Nauczyciela, zatrudnionych w szkołach 
i przedszkolach, dla których Gmina Krupski Młyn jest organem prowadzącym.  
Sekretarz Gminy - Danuta Pries, omówiła uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie zasad udzielania i 
rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego, 
obowiązkowego wymiaru godzin (…) 
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 



Ad. 8. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krupski Młyn.  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza przedstawiła uzasadnienie 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzanie 
ścieków na terenie Gminy Krupski Młyn. Powiedziała o zmianie procedury podjęcia uchwały w 
sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krupski Młyn 
Wyjaśniła, że po podjęciu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu.. i przesłaniu jej do 
organu regulacyjnego (Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gliwicach) w celu 
uzyskania opinii Rada Gminy zobowiązana będzie do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia treści 
regulaminu… 
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
Kierownik Referatu poinformowała o procedurze dot. obowiązujących na terenie taryf za 
dostarczanie wody i odprowadzaniu ścieków i przypomniała, że obowiązywać one będą od 11 
czerwca br. do 10 czerwca 2021 roku. 
 
Ad. 9.  

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – Beata Plaza poinformowała o przeprowadzonej 
dwukrotnej procedurze przetargowej dot. wyłonienia odbiorcy odpadów komunalnych. Przyjęta 
została oferta firmy Remondis o wartości usługi wyższej niż dotychczas. Na podstawie 
przeprowadzonej kalkulacji zaproponowane zostały w projekcie uchwały nowe stawki opłat dla 
właścicieli nieruchomości. Będą one wyże niż od tej pory i będą obowiązywać od 1 sierpnia br. 
Wyjaśniła jakie są elementy proponowanej Radzie stawki oraz jakie będą konsekwencje niewłaściwej 
segregacji odpadów. Projekt przedmiotowej uchwały został przedstawiony radnym do zaopiniowania.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt.  
 
Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 
wysokości cen za te usługi. 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza szczegółowo omówiła 
uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokości cen za te usługi. Poinformowała o częstotliwości wywozu odpadów oraz o 
wprowadzonych zasadach utrzymania pojemników w czystości.  
Komisje po zapoznaniu się z uzasadnieniem projektu uchwały oraz jej treścią, postanowiły 
pozytywnie zaopiniować projekt przedstawionej uchwały. 
 
Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 wraz z 
ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu i budynku położonego w Ziętku bl. Nr 16 B. 
Sekretarz Gminy Danuta Pries przedstawiła uzasadnienie podjęcia projektu uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 wraz z ułamkowym udziałem w częściach 
wspólnych gruntu i budynku położonego w Ziętku bl. Nr 16 B. 
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 12. 



Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę Nr 587/119 k.m. 98 o pow. 0,0116 ha, KW GL1T/00047416/9 położonej w 
Żyłce. 

Sekretarz Gminy - Danuta Pries przedstawiła uzasadnienie podjęcia projektu uchwały w 
sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę Nr 587/119 k.m. 
98 o pow. 0,0116 ha, KW GL1T/00047416/9 położonej w Żyłce. 
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 13.  

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej składającej się z: dz. Nr 131/17  k.m. 11 o pow. 0,341 ha, KW GL1T/00075291/1, 
dz. Nr 147/4 k.m. 11 o pow. 0,0045 ha, KW GL1T/00075291/1, dz. Nr 132/17 k.m. o pow. 0,0216 ha 
ha, k.m. 11 KW GL1T/00075292/8 i dz. Nr 148/4 k.m. 11 o pow. 0,0027 ha k.m. 11, KW 
GL1T/00075292/8 o łącznej powierzchni 0,0629 ha położoną w Krupskim Młynie przy ul. 
Powstańców Śl.  

Sekretarz Gminy Danuta Pries przedstawiła uzasadnienie w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej składającej się z: dz. Nr 131/17  k.m. 11 o pow. 
0,341 ha, KW GL1T/00075291/1, dz. Nr 147/4 k.m. 11 o pow. 0,0045 ha, KW GL1T/00075291/1, dz. 
Nr 132/17 k.m. o pow. 0,0216 ha ha, k.m. 11 KW GL1T/00075292/8 i dz. Nr 148/4 k.m. 11 o pow. 
0,0027 ha k.m. 11, KW GL1T/00075292/8 o łącznej powierzchni 0,0629 ha położoną w Krupskim 
Młynie przy ul. Powstańców Śl.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 14.  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 11 położonego przy 
ul. Buczka 4.  
Sekretarz Gminy Danuta Pries przedstawiła uzasadnienie podjęcia projektu uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 11 położonego przy ul. Buczka 4. 
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 15. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 
działkę Nr 585/121 k.m. 8 o pow. 0,0913 ha, KW GL1T/00037156/5.  
Sekretarz Gminy Danuta Pries przedstawiła uzasadnienie podjęcia projektu uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę Nr 585/121 k.m. 8 o pow. 
0,0913 ha, KW GL1T/00037156/5.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 16. 
Sprawy bieżące.  

1. Sekretarz Gminy poinformowała o rozporządzeniu z 15 maja 2018 roku w sprawie 
wynagrodzenia pracowników samorządowych, które obliguje rady gminy do zmiany 
wynagrodzenia wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. Projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy będzie przedstawiony radnym do zapoznania się i 
przegłosowania na najbliższej sesji.  

2. Jacek Kiszkis wnioskował o uruchomienie monitoringu na rondzie w Krupskim Młynie.  
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że trwają prace mające na celu uruchomienie monitoringu, 
którego sygnał przesyłamy będzie siecią szerokopasmową.  



3. Edward Błaszczyk pytał o: 
a) prace związane z monitoringiem powietrza; 
b) datę uruchomienia basenu; 
c) stworzenie strefy kibica; 

oraz powiedział, że jakość wody (od około 4 lat) jest coraz gorsza i zaapelował o podjęcie 
prac, mających na celu poprawę jej jakości. Opowiedział o dokonywanych przez niego 
obserwacjach jakości wody oraz o podejmowanych przez niego działaniach, które 
pozbawiają wodę szkodliwych składników. Opowiedział o filtrowaniu i ozonowaniu wody, 
które przeprowadza i o efektach swoich prac. Stwierdził, że do wody dodawane są środki 
chemiczne a to nie jest dobre, bo jest to działanie szkodliwe dla zdrowia. Powiedział, że 
woda pochodząca z ujęcia na terenie Nitroergu była w jego ocenie lepszej jakości, 
stwierdził, że być może istnieje związek między gorszą jakością wody a stanem zdrowia i 
dolegliwościami pojawiającymi się wśród mieszkańców. Wnioskował o zainteresowanie 
się możliwością przełączenia wody z ujęcia w NITROERGU i udostępniania jej 
mieszkańcom Krupskiego Młyna.  
Franciszek Sufa przypomniał o swoim wniosku złożonym już jakiś czas temu a dotyczącym 
pogarszającego się stanu zdrowia mieszkańców gminy.  
Jacek Kiszkis wyjaśnił, że gdyby przełączyć wodę z ujęcia w Nitroergu, mogłoby to 
spowodować pogorszenie się jej jakości.  
Artur Dawydzik powiedział, że na jakość wody ma wpływ również stan wodociągu, który 
jest w niektórych odcinkach mocno zużyty i wymaga wymiany.  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - Beata Plaza – po 
wysłuchaniu  przedstawionych informacji, podziękowała za spostrzeżenia radnych oraz 
wyjaśniła, że gmina jest przedsiębiorstwem, na którym ciąży obowiązek dostawy wody 
dla mieszkańców oraz zapewnienia jej odpowiedniej jakości. Obowiązek ten jest 
realizowany niezwykle sumiennie. Dodała, że na jakość wody wpływa wiele elementów, 
w tym jakość wodociągu. Poinformowała, że woda musi spełniać określone prawem 
parametry i dlatego na ujęciu prowadzony jest ciągły monitoring, a jego wyniki są 
udostępniane w bip Urzędu Gminy Krupski Młyn. Woda jest badana przez właściciela 
ujęcia po kątem fizykochemicznym i mikrobiologicznym, co najmniej 1 raz na kwartał, a 
dodatkowo badania przeprowadzane są niezależnie przez SANEPID.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że gdyby porównać jakość wody z ujęcia przy ul. Głównej z ujęciem 
w NITROERGU należy wyjaśnić, że różnice w obu miejscach są minimalne. Oznacza to, że 
woda z ujęcia przy ul. Głównej nie jest gorsza od wody z ujęcia w NITROERGU.  

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.30. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 
Klaudiusz Kruszewski  …………………… 
Henryk Brodziak  …………………….  
Ewelina Kornek  …………………….  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu: 
Artur Dawydzik  ……………………. 
Ewa Kluba  ……………………. 
Bogdan Mika   ……………………. 
Roman Piksa  ……………………. 
Jerzy Sier  ……………………. 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego: 
Witold Bulas   …………………….. 
Jacek Kiszkis  …………………….. 
Dominik Pawlak  …………………….. 



Gerard Piegza  …………………….. 
Herbert Panchyrz  …………………….. 
Franciszek Sufa  …………………….. 
 
Protokołowała: K. Michałek 


